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PROTOKÓŁ NR 85/2020 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

OR.Oz.0022.10.2020 

 

PROTOKÓŁ NR  85/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 12 marca 2020 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania 

planu finansowego, w tym inwestycyjnego za 2019 r. Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

5.2. Informacja Skarbnika Powiatu dot. szczegółowej analizy rozliczenia wydatków 

związanych z przeprawą promową. 

5.3. Wykaz osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających 

osobowości prawnej, którym Powiatowy Urząd Pracy w Aleksandrowie Kujawskim 

udzielił pomocy publicznej w 2019 roku. 

5.4. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Raciążku  

o wsparcie XV Powiatowego Konkursu Dziecięcej Piosenki Ludowej – Raciążek 2020 – 

zajęcie stanowiska. 

5.5. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Polskich Podróżników  

w Aleksandrowie Kujawskim o dofinansowanie organizacji XVI Powiatowego Turnieju 

Ortograficznego klas III – VIII szkół podstawowych Powiatu Aleksandrowskiego – zajęcie 

stanowiska. 

5.6. Wniosek Naczelnika Ochotniczej Straży Pożarnej w Straszewie o dofinansowanie 

Halowych Zawodów Sportowo – Pożarniczych – zajęcie stanowiska. 

5.7. Informacja Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim  na temat umowy najmu mieszkania treningowego. 

5.8. Wniosek Zespołu Żeńskiego „Cordiale Coro”  o udzielenie pomocy finansowej lub 

zorganizowanie transportu dla Zespołu, który będzie uczestniczył w Międzynarodowym 

Szczecińskim Festiwalu Muzyki Pasyjnej w Szczecinie – zajęcie stanowiska. 

5.9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania zespołu ds. obsługi i realizacji 

projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, 

Działania 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie 

zawodowe. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1. 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego. Witam Wicestarostę Aleksandrowskiego pana Adama Potaczek, 

Skarbnika Powiatu panią Dorotę Sobierajską, Sekretarza Powiatu panią Krystynę Pieniążek – 

Bołotowicz. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 7:40. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Zwierzchowska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwoje 

członków Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować 

uchwały.  

W posiedzeniu nie uczestniczy członkini Zarządu Powiatu pani Małgorzata Wdowczyk.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 84/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 5 marca 2020 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 84/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 5 marca 2020 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.8. Wniosek Zespołu Żeńskiego „Cordiale Coro”  o udzielenie pomocy finansowej lub 

zorganizowanie transportu dla Zespołu, który będzie uczestniczył w Międzynarodowym 

Szczecińskim Festiwalu Muzyki Pasyjnej w Szczecinie – zajęcie stanowiska. 

5.9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania zespołu ds. obsługi i realizacji 

projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, 

Działania 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie 

zawodowe. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 
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Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu w części dot. pkt 5.1. porządku posiedzenia uczestniczyli: 

pan Mariusz Zakrzewski Zastępca Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo 

– Opiekuńczego w Raciążku oraz pani Beata Nowak Główka Księgowa SP ZL-O. 

 

 

Ad 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedstawienia sprawozdania  

z wykonania planu finansowego, w tym inwestycyjnego za 2019 r. Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym 

inwestycyjnego za 2019 r. Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku. 

Temat stawał na poprzednim posiedzeniu Zarządu. Członkowie Zarządu mieli pytania 

dotyczące przyczyn niewykonania zaplanowanych na 2019 rok inwestycji. Proszę pana 

Mariusza Zakrzewskiego Zastępcę Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo 

– Opiekuńczego w Raciążku o wyjaśnienie tych kwestii. 

 

Pan Mariusz Zakrzewski Zastępca Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku – pierwsze zadanie remont balkonów budynku B, 

wykonanie 14.760 zł. Jest to kwota, którą zapłaciliśmy za wykonanie dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej. Zgodnie z tą dokumentacją wartość kosztorysowa zadania 

wynosiła 340.411 zł. Wszczęte zostało postępowanie przetargowe. 11 września 2019 r. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wszczęcie tego postępowania. Odbył się przetarg 

nieograniczony. W ramach tego postępowania wpłynęła jedna oferta na kwotę 595.320 zł. 

Zatem kwota ta była o ponad 250 tys. zł wyższa od kwoty oszacowanej. W związku z tym, 

nie było nas stać na zrealizowanie tego zadania i go nie wykonaliśmy. Następne zadanie to 

zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadania EDM w ramach projektu 

„Budowa kujawsko – pomorskiego systemu udostępniania elektronicznej dokumentacji 

medycznej”. Jest to projekt partnerski zakładu i Kujawsko – Pomorskiego Urzędu 

Marszałkowskiego. W ramach umowy partnerskiej, zakład był zobowiązany zabezpieczyć 

środki na wkład własny, a realizację zadania miał wykonać Urząd Marszałkowski. Zmieniały 

się osoby odpowiedzialne za realizację tego zadania w Urzędzie Marszałkowskim i na chwilę 

obecną nic nie zostało zrobione.   Kolejne zadanie to modernizacja instalacji systemu 

sygnalizacji pożaru. W dniu 23 października 2019 r. został złożony wniosek o wyrażenie 

zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego. Zarząd Powiatu 

wyraził zgodę. Postępowanie przetargowego zostało ogłoszone 6 listopada 2019 r. W terminie 

do dnia 21 listopada 2019 r. wpłynęły cztery oferty. W wyniku badania ofert wyłoniona 

została oferta wykonawcy Inwest-Pol z Kwidzynia, która zobowiązała się, że w ciągu 

czterech tygodni od dnia podpisania umowy zrealizuje to zadanie. Umowa została podpisana 
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20 grudnia 2019 r. Do dnia dzisiejszego zadanie to nie zostało zrealizowane. Firma 

rozpoczęła prace. Wykonawca został poinformowany, że naliczone zostaną odsetki karne  

za nieterminowe wykonanie zadania. Odsetki wynoszą za każdy dzień zwłoki 262 zł. W dniu 

20 stycznia powinni zakończyć prace, zatem od 21 stycznia będziemy liczyć odsetki karne  

i o te środki będzie pomniejszone wynagrodzenie wykonawcy.  Zadanie jest realizowane  

w budynkach zakładu. Kolejne zadanie to zakup samochodu 9-osobowego do przewozu osób 

niepełnosprawnych. Zakład otrzymał dofinansowanie z PFRON w wysokości 70.000 zł. 

Postanowiliśmy zakupić samochód fabrycznie nowy do przewozu osób niepełnosprawnych. 

W dniu 29 września 2019 r. rozesłaliśmy zapytanie ofertowe do trzech firm Toyota Jaworski  

z Włocławka, Toyota Bednarscy z Torunia, Toyota Auto Kamiński z Konina. To było 

zapytanie ofertowe i mogliśmy wskazać markę samochodu jaką chcemy. Wpłynęły dwie 

oferty tj.  Toyota Jaworski z Włocławka, Toyota Bednarscy z Torunia. Podpisaliśmy  

14 października umowę z  Toyota Jaworski z Włocławka. Fabryka przewiduje możliwość 

doposażenia samochodu w dodatkowe drzwi w przedziale pasażerskim z lewej i prawej 

strony. Wybraliśmy taką wersje i w związku z tym okres realizacji został wydłużony. Termin 

realizacji umowy jest do 31 marca 2020 r. Samochód został dostarczony do Włocławka 

wcześniej i w związku z tym sfinalizowaliśmy już ten zakup. Samochód został 

zarejestrowany, jest już w posiadaniu SP ZL-O. Koszt to 112.526 zł.  

W 2019 r. została wykonana inwestycja polegająca na wymianie ogrodzenia od ulicy 

Przedmiejskiej. Koszt wyniósł 163 tys. zł plus dokumentacja, łącznie 174.159,80 zł. 

Zamontowane zostały dwie bramy z napędem elektrycznym, furtka z domofonem  

i ogrodzenie. Przydałaby się wymiana ogrodzenia również od ulicy Szkolnej.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę 

w sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym 

inwestycyjnego za 2019 r. Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego, w tym inwestycyjnego za 2019 r. Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo 

– Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 4 marca 2020 r. 

znak: PS.8023.1.2020 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedstawienia 

sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym inwestycyjnego za 2019 r. 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.2. Informacja Skarbnika Powiatu dot. szczegółowej analizy rozliczenia wydatków 

związanych z przeprawą promową. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.2. Informacja Skarbnika Powiatu 

dot. szczegółowej analizy rozliczenia wydatków związanych z przeprawą promową. 

Na poprzednim posiedzeniu, w związku z wnioskiem Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej Rady Powiatu,  Zarząd Powiatu zobowiązał Skarbnika Powiatu  

do przedstawienia analizy rozliczenia wydatków związanych z przeprawą promową  

w Nieszawie. Proszę panią Skarbnik o przedstawienie rozliczenia. 

 

Pani Dorota Sobierajska – ogółem wydatki na przeprawę promową wyniosły 247.649,11 zł, 

w tym: dotacja powiatu 100.000 zł, dochody z biletów 130.149 zł, pozostała kwota stanowi 

środki miasta Nieszawy. Na wydatki składają się: największa pozycja to wynagrodzenia osób 

zatrudnionych do obsługi promu 147.777,52 zł, ubezpieczenie 16.900 zł, energia 1,38 zł, 

telefon 321,03 zł, zakupy materiałów na ogólną kwotę 37.813,18 zł w tym: oleju 23.818,67 zł, 

pozostałe materiały łącznie 13.994,51 zł to: akumulator 590 zł, kantówka sosnowa 1.107 zł, 

akumulator  590 zł, pompa hydrauliczna 492 zł, rolka do kasy 174 zł, pozostałe tj. podkładki, 

wiertła, flagi, środki czystości, blacha, wkręty, kształtowniki, lornetka, liny, płyny do 

chłodnic, nasadki, pędzle, okulary ochronne – łącznie 11.041,51 zł. Na usługi wydatkowano 

łącznie 3.401 zł w tym: naprawa piasty sprzęgła do promu 1.845 zł, regeneracja siłownika 

hydraulicznego 1.476 zł,  zmiana stawek Vat w kasie fiskalnej 80 zł. Wydatki na usługi 

remontowe tj. umocnienie przyczółków promowych 41.205 zł. Badania profilaktyczne 

pracowników 230 zł.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, 

że Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Skarbnika Powiatu dot. szczegółowej analizy 

rozliczenia wydatków związanych z przeprawą promową i postanowił przekazać ją Komisji 

Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Skarbnika Powiatu dot. szczegółowej analizy 

rozliczenia wydatków związanych z przeprawą promową i postanowił przekazać ją Komisji 

Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Skarbnika Powiatu z dnia 9 marca 2020 r. znak: FN.3120.12.2020 dot. 

szczegółowej analizy rozliczenia wydatków związanych z przeprawą promową, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. Wykaz osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych 

nieposiadających osobowości prawnej, którym Powiatowy Urząd Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim udzielił pomocy publicznej w 2019 roku. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.3. Wykaz osób prawnych  

i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym 

Powiatowy Urząd Pracy w Aleksandrowie Kujawskim udzielił pomocy publicznej w 2019 

roku. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podać do publicznej wiadomości wykaz osób 

prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości 

prawnej, którym Powiatowy Urząd Pracy w Aleksandrowie Kujawskim udzielił pomocy 

publicznej w 2019 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił podać do publicznej wiadomości wykaz osób prawnych  

i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym 

Powiatowy Urząd Pracy w Aleksandrowie Kujawskim udzielił pomocy publicznej w 2019 

roku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 5 marca 

2020 r. znak: DF.3014.1.6.2020.MS wraz z wykazem osób prawnych i fizycznych oraz 

jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym Powiatowy Urząd 

Pracy w Aleksandrowie Kujawskim udzielił pomocy publicznej w 2019 roku, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej  

w Raciążku o wsparcie XV Powiatowego Konkursu Dziecięcej Piosenki Ludowej – 

Raciążek 2020 – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.4. Wniosek Dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Raciążku o wsparcie XV Powiatowego 

Konkursu Dziecięcej Piosenki Ludowej – Raciążek 2020. Planowany termin konkursu to  

3 kwietnia 2020 r. Nie wiemy czy w obecnej sytuacji konkurs się odbędzie. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć decyzję w sprawie wsparcia organizacji 

XV Powiatowego Konkursu Dziecięcej Piosenki Ludowej – Raciążek 2020 w późniejszym 

terminie po potwierdzeniu przez organizatora, że konkurs odbędzie się. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Komisji 

Edukacji Narodowej w Raciążku o wsparcie XV Powiatowego Konkursu Dziecięcej Piosenki 

Ludowej – Raciążek 2020 i postanowił podjąć decyzję w późniejszym terminie  

po potwierdzeniu przez organizatora, że konkurs odbędzie się. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 10 marca 2020 r. 

znak: PS.0532.11.2020 wraz z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Komisji 

Edukacji Narodowej w Raciążku z dnia 2 marca 2020 r. o wsparcie XV Powiatowego 

Konkursu Dziecięcej Piosenki Ludowej – Raciążek 2020, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Polskich Podróżników  

w Aleksandrowie Kujawskim o dofinansowanie organizacji XVI Powiatowego 

Turnieju Ortograficznego klas III – VIII szkół podstawowych Powiatu 

Aleksandrowskiego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 im. Polskich Podróżników w Aleksandrowie Kujawskim o dofinansowanie 

organizacji XVI Powiatowego Turnieju Ortograficznego klas III – VIII szkół podstawowych 

Powiatu Aleksandrowskiego. Planowany termin turnieju to 29 kwietnia br. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć decyzję w sprawie dofinansowania 

organizacji XVI Powiatowego Turnieju Ortograficznego klas III – VIII szkół podstawowych 

Powiatu Aleksandrowskiego w późniejszym terminie po potwierdzeniu przez organizatora, że 

turniej odbędzie się. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Polskich 

Podróżników w Aleksandrowie Kujawskim o dofinansowanie organizacji XVI Powiatowego 

Turnieju Ortograficznego klas III – VIII szkół podstawowych Powiatu Aleksandrowskiego  

i postanowił podjąć decyzję w późniejszym terminie po potwierdzeniu przez organizatora, że 

turniej odbędzie się. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 10 marca 2020 r. 

znak: PS.0532.9.2020 wraz z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Polskich 

Podróżników w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 4 marca 2020 r. o dofinansowanie 

organizacji XVI Powiatowego Turnieju Ortograficznego klas III – VIII szkół podstawowych 

Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.6. Wniosek Naczelnika Ochotniczej Straży Pożarnej w Straszewie  

o dofinansowanie Halowych Zawodów Sportowo – Pożarniczych – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.6. Wniosek Naczelnika Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Straszewie o dofinansowanie Halowych Zawodów Sportowo – 

Pożarniczych. Planowany termin zawodów to 21 marca br. Otrzymaliśmy informację, że 

prawdopodobnie zawody przeniesione będą na październik. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć decyzję w sprawie dofinansowania 

Halowych Zawodów Sportowo – Pożarniczych w późniejszym terminie po potwierdzeniu 

przez organizatora, że zawody  odbędą się. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Naczelnika Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Straszewie o dofinansowanie Halowych Zawodów Sportowo – Pożarniczych i postanowił 

podjąć decyzję w późniejszym terminie po potwierdzeniu przez organizatora, że zawody  

odbędą się. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 10 marca 2020 r. 

znak: PS.0532.10.2020 wraz z wnioskiem Naczelnika Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Straszewie o dofinansowanie Halowych Zawodów Sportowo – Pożarniczych, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu w części dot. pkt 5.7. porządku posiedzenia uczestniczyła 

pani Małgorzata Wesner Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Ad 5.7. Informacja Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim  na temat umowy najmu mieszkania treningowego. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.7. Informacja Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  na temat umowy 

najmu mieszkania treningowego. 

Pani Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie przedłożyła projekt umowy najmu 

mieszkania treningowego. Otwieram dyskusję. 

 

Pan Adam Potaczek - §1 ust. 3 pkt 3 i 4 stanowi, że najemca dzięki pobytowi w mieszkaniu 

będzie miał możliwość nauki ponoszenia konsekwencji za własne decyzje, rozwijania  

i utrwalania poczucia odpowiedzialności za swoje życie oraz nabycia umiejętności realnego 

postrzegania rzeczywistości oraz nauki pozyskania samodzielnego mieszkania. Na czym ta 

nauka będzie polegać? 
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Pani Małgorzata Wesner Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim – w założeniach, kiedy tworzyliśmy te mieszkania 

treningowe, jest zapewnienie wsparcia specjalistycznego poprzez poradnictwo 

psychologiczne, pedagogiczne. Główną rolę odgrywa tu opiekun mieszkania treningowego, 

który będzie aktywnie współpracował z osobą usamodzielnianą. Osoba usamodzielniana 

kiedy opuści placówkę socjalizacyjną czy rodzinę zastępczą będzie trochę w innych 

warunkach, ale jeszcze pod nadzorem będzie się przygotowywało do samodzielnego 

dorosłego życia.   

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy już są osoby zainteresowane tymi mieszkaniami? 

 

Pani Małgorzata Wesner – jedna osoba złożyła podanie. Uświadamiamy rodziny zastępcze  

i wychowanków, żeby wiedzieli co mają, jakie warunki zapewnione są w rodzinie. Rodzina 

ma trochę więcej środków niż sam usamodzielniany wychowanek w mieszkaniu 

treningowym. Nie naciskami, tak żeby mieli pełną odpowiedzialność własnej decyzji.  

 

Pan Adam Potaczek – §3 ust. 3 i 4 stanowi, że zamieszkanie przez najemcę w mieszkaniu 

nie może trwać dłużej niż 36 miesięcy, może zostać przedłużony maksymalnie do 42 

miesięcy. Co będzie jeśli rozpocznie studia? 

 

Pani Małgorzata Wesner – usamodzielniani wychowankowie mają pomoc na 

kontynuowanie nauki do ukończenia 25 roku życia. Po uzyskaniu tego wieku nie mają już 

wsparcia finansowego. Ten termin wynika z ustawy.  

 

Pan Adam Potaczek - §3 ust. 5 stanowi, że czas zamieszkiwania przez najemcę  

w mieszkaniu może być skrócony w przypadku wymienionym w tym punkcie od 1 do 6. Nie 

ma tu mowy o dewastacji mieszkania.  

 

Pani Dorota Sobierajska – o dewastacji mieszkania jest mowa w  §3 ust. 6 pkt 4.  

 

Pan Adam Potaczek – §3 ust. 5 mówi o tym, że zamieszkanie „może być skrócone”, czy nie 

lepiej byłoby zapisać, że „zostanie skrócone”, a §3 ust. 6 zamiast „może zostać pozbawiony 

prawa pobytu” wprowadzić zapis „zostanie pozbawiony prawa pobytu”. 

 

Pani Małgorzata Wesner – mogę to zmienić, dobrze. 

 

Pan Adam Potaczek – co się dzieje gdy osoba wyjedzie na miesiąc bez powiadomienia, czy 

może w ogóle wyjeżdża na stałe, co robicie z jej rzeczami? Po jakim okresie umowa zostanie 

automatycznie rozwiązana? 

 

Pan Małgorzata Wesner – my znamy te osoby, wiemy skąd pochodzą. 

 

Pan Adam Potaczek – zakładamy, że rodzina nie będzie wiedziała gdzie i na jak długo ta 

osoba wyjechała. Jaki okres nieobecności danej osoby w mieszkaniu treningowym upoważni 

panią do rozwiązania umowy najmu? 
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Pani Małgorzata Wesner -  mamy określony 1 miesiąc. Podejmiemy wówczas działania. 

Każdy przypadek będę konsultowała z Policją z Mecenasem, żeby to formalnie prawnie 

uregulować. Na tą chwilę trudno przewidzieć jaki będzie scenariusz. Jak będzie problem 

będziemy go rozwiązywać.  

 

Pan Adam Potaczek – zakładamy, że dana osoba zostaje pozbawiona możliwości pobytu  

w mieszkaniu, ma je opuścić bo np. je zdewastowała i powie, że nie ma pieniędzy, żeby 

pokryć koszty naprawy, remontu.  

 

Pani Małgorzata Wesner – jedyne rozwiązanie to skierowanie sprawy do sądu.  

 

Pan Adam Potaczek – myślę o tym jak się przygotować na takie sytuacje. 

 

Pani Małgorzata Wesner – ten projekt umowy ma zawarte najważniejsze podstawy. Jeśli się 

będzie nie sprawdzała w jakimś zakresie to będziemy ją zmieniać.     

 

Pan Adam Potaczek – zastanawiam się czy nie wpisać do umowy jakiegoś ograniczenia co 

do zużycia energii elektrycznej i wody. 

 

Pani Małgorzata Wesner – będziemy z tymi osobami o tym rozmawiać. Jak przyjdą 

rachunki to opiekun będzie rozmawiał z daną osobą jak racjonalnie gospodarować wodą, 

energią.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – mieszkanie treningowe właśnie na tym polega, żeby młodym 

ludziom uświadomić jak postępować, żeby było ekonomiczniej. Trzeba uświadomić, że  

ze wszystkiego można korzystać, nawet trzeba, ale trzeba np. dbać o wyłączanie światła  

w pokoju w którym nie przebywamy, trzeba dbać o zużycie wody dla dobra całej planety.  

Te wszystkie aspekty muszą być tym młodym ludziom przekazane.  

 

Pani Dorota Sobierajska – proszę poprawić stylistycznie brzmienie §3 ust. 6 pkt 1 zamiast 

wyrazów „bezwzględny zakaz” powinny być wyrazy „bezwzględnego zakazu”. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, 

że Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  na temat umowy najmu mieszkania treningowego  

i wnosi o rozważenie dokonania zmiany w projekcie umowy najmu tj. w §3 w ust. 5 wyrazy 

„może być skrócony” zmienić na „zostanie skrócony” i ust. 6 wyrazy „może zostać 

pozbawiony” zmienić na „zostanie pozbawiony”. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  na temat umowy najmu mieszkania treningowego  

i wnosi o rozważenie dokonania zmiany w projekcie umowy najmu tj. w §3 w ust. 5 wyrazy 

„może być skrócony” zmienić na „zostanie skrócony” i ust. 6 wyrazy „może zostać 

pozbawiony” zmienić na „zostanie pozbawiony”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim  z dnia 5 marca 2020 r. znak: PŚ.091.3.1.3.2020 na temat umowy najmu 

mieszkania treningowego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Wniosek Zespołu Żeńskiego „Cordiale Coro”  o udzielenie pomocy finansowej 

lub zorganizowanie transportu dla Zespołu, który będzie uczestniczył  

w Międzynarodowym Szczecińskim Festiwalu Muzyki Pasyjnej w Szczecinie – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.8. Wniosek Zespołu Żeńskiego 

„Cordiale Coro”  o udzielenie pomocy finansowej lub zorganizowanie transportu dla Zespołu, 

który będzie uczestniczył w Międzynarodowym Szczecińskim Festiwalu Muzyki Pasyjnej  

w Szczecinie. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję negatywnie rozpatrzyć wniosek Zespołu 

Żeńskiego „Cordiale Coro”  o udzielenie pomocy finansowej lub zorganizowanie transportu 

dla Zespołu, który będzie uczestniczył w Międzynarodowym Szczecińskim Festiwalu Muzyki 

Pasyjnej w Szczecinie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, negatywnie rozpatrzył wniosek Zespołu Żeńskiego „Cordiale Coro”   

o udzielenie pomocy finansowej lub zorganizowanie transportu dla Zespołu, który będzie 

uczestniczył w Międzynarodowym Szczecińskim Festiwalu Muzyki Pasyjnej w Szczecinie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 10 marca 2020 r. 

znak: PS.0532.12.2020 wraz z wnioskiem Zespołu Żeńskiego „Cordiale Coro”  z dnia  

5 marca 2020 r. o udzielenie pomocy finansowej lub zorganizowanie transportu dla Zespołu, 

który będzie uczestniczył w Międzynarodowym Szczecińskim Festiwalu Muzyki Pasyjnej  

w Szczecinie, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania zespołu ds. obsługi  

i realizacji projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego  

na lata 2014 – 2020, Działania 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 

10.2.3 Kształcenie zawodowe. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie powołania zespołu ds. obsługi i realizacji projektu pn. „Szkoła zawodowa 

szansą na przyszłość – II etap” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, Działania 10.2 Kształcenie 

zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie powołania zespołu 

ds. obsługi i realizacji projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap”  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na 

lata 2014 – 2020, Działania 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 

Kształcenie zawodowe. Zmienił się skład osobowy zespołu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę nr 147/2020 w sprawie powołania zespołu ds. obsługi  

i realizacji projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 

– 2020, Działania 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie 

zawodowe. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 11 marca 2020 r. znak: 

RI.042.17.2018/2019/2020 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania 

zespołu ds. obsługi i realizacji projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na 

lata 2014 – 2020, Działania 10.2 Kształcenie zawodowe i ogólne, Poddziałanie 10.2.3 

Kształcenie zawodowe, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do spraw różnych.  

W celu zapobieżenia rozprzestrzeniania się wirusa SARS-CoV-2, proponuję odwołać 

organizację XIII Powiatowych Prezentacji Potraw i Tradycji Wielkanocnych, zaplanowanych 

na 4 kwietnia 2020 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, w celu zapobieżenia rozprzestrzeniania się wirusa SARS-CoV-2, odwołuje 

organizację XIII Powiatowych Prezentacji Potraw i Tradycji Wielkanocnych, zaplanowanych 

na 4 kwietnia 2020 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – informuję, że po wczorajszej decyzji Rządu RP o zawieszeniu 

zajęć lekcyjnych w szkołach od 12 marca przez kolejne dwa tygodnie, wczoraj odbyliśmy 

spotkanie z dyrektorami naszych szkół i dyrektorem poradni psychologiczno – pedagogicznej.  

My zakazać ludziom wychodzić z domu nie możemy. Natomiast takie są nasze rekomendacje, 

prośby zarówno do uczniów jak i ich rodziców, żeby pozostać w domach, nie gromadzić się  

w większych grupach, bo to jest dla naszego bezpieczeństwa. Musimy respektować te 

decyzje. Prosimy młodzież o nie wychodzenie z domu, nie spotykanie się w miejscach 

publicznych przez ten czas kiedy mamy zagrożenie zakażenia się wirusem. 

Jeśli chodzi o nasze działania, jesteśmy w stałym kontakcie z Wojewodą. Podejmujemy 

działania, które mają ograniczyć rozprzestrzenianie się wirusa. Jeśli chodzi o samo Starostwo 

Powiatowe, podjęliśmy decyzję o zabezpieczeniu pracowników, którzy mają stały kontakt  

z ludźmi chcącymi załatwić sprawę w urzędzie. Montowane będą przegrody z pleksi, jak 

również zapewnienie płynów dezynfekcyjnych w każdym pokoju. Ponadto, od dnia 

dzisiejszego wprowadziliśmy bezgotówkową obsługę kasy, bo jak wiadomo na banknotach te 

wirusy mogą się przenosić. Nieodpłatna pomoc prawna zostaje zawieszona. Z panią Dyrektor 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej podjęliśmy decyzję, że zwróci się do organu  

o przesunięcie terminu badań. Jeśli dzieci mają w domach pozostać to niech one tam 

pozostaną. Pracownicy Starostwa Powiatowego zostali przygotowani jak mają się 

zachowywać w stosunku do ewentualnych osób chorych, jak mają dbać o własne 

bezpieczeństwo, że należy często myć ręce, nie dotykać twarzy, używać płynów do 

dezynfekcji. Poinformowaliśmy pracowników, że mają dodatkowe prawa. Pracownicy mający 

dzieci do 8 lat mogą skorzystać z dodatkowych 14 dni zasiłku na okoliczność opieki nad 

dzieckiem, którego żłobek, przedszkole, szkoła zostały zamknięte.  

W dniu jutrzejszym tj. 13 marca o godzinie 9:00 spotykamy się w ramach zarządzania 

kryzysowego z wójtami i burmistrzami, ze służbami, z panią Dyrektor Sanepidu, będziemy 

omawiać aktualną sytuację i czynności, które jeszcze możemy wspólnie podjąć dla naszego 

bezpieczeństwa. 

 

Pani Dorota Sobierajska – w internecie pojawiają się apele starostów, żeby ograniczyć 

wizyty w urzędach, wskazanie na kontakt drogą elektroniczną i pocztową, telefoniczną.     

Dobrze by było, żeby pani Starosta również taki apel zamieściła na stronie internetowej 

powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – taki apel zamieścimy, jak również wywiesimy w dostępnych 

punktach na zewnątrz budynku prośby: „jeśli nie musicie, dla własnego bezpieczeństwa nie 

przychodźmy do urzędu”. Będziemy prosić, żeby sprawy załatwiane były drogą 

elektroniczną, za pośrednictwem poczty, jeśli są pytania to drogą telefoniczną. Starostwo 
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Powiatowe pracuje normalnie, urzędnicy są do dyspozycji, ale ze względu na bezpieczeństwo 

będziemy prosili mieszkańców, żeby nie przychodzili do urzędów. 

Na dzień dzisiejszy, w naszym województwie, nie ma żadnego potwierdzonego przypadku 

koronawirusa. Prosimy zachować spokój. Zadbać o młodzież i dzieci, żeby nie wychodzili  

z domów. Zadbać o osoby starsze i pomóc im w zakupach, w dostarczaniu leków. To jest test 

na nasze człowieczeństwo i naszą empatię. Prosimy osoby, które wracają z rejonów, gdzie jest 

wykryty koronawirus, żeby obserwowały siebie, swoją temperaturę, swoje zdrowia, a jeśli 

mają podejrzenia, że coś się dzieje należy powiadamiać sanepid. Prosimy o nie przychodzenie 

do przychodni i na izbę przyjęć, tylko kontakt telefoniczny pod nr 112, lub na numer sanepidu 

i tam informowanie o swoich podejrzeniach. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:24. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 

 

 


